



# 非凡美食

## Ultimate Dining Options

海洋光譜號提供33間餐廳任您選擇，當中包括6款全新餐飲概念 — 川谷薈、鐵板燒、海涵火鍋、味好麵吧、親子戲水餐廳、咖語茶道，讓遊客盡享創意餐飲和中西美食盛宴。超量子系列更擁有兩層樓高、可容納近兩千人的盛宴式主餐廳，航程中每天提供不同的中西兩款食譜供賓客品嚐。

*Spectrum of the Seas* offers more choices than ever before, including six new authentic concepts specific for Asian guests: **Sichuan Red, Teppanyaki, The Hot Pot, the Noodle Bar, Splashaway Cafe** and **Leaf & Bean**. At the core of the dining experience onboard *Spectrum of the Seas* is the **Main Dining Room** - a complimentary, full-service restaurant that accommodates near 2,000 guests, and offers both Asian and western cuisine in an immersive ambience.



“鮮香四溢的  
味蕾盛宴”  
Revolutionary Dining

美式扒房  
Chops Grille

# 02



主餐廳  
Main Dining Room



川谷薈  
Sichuan Red



咖語茶道  
Leaf and Bean



海涵火鍋  
The Hot Pot



戲水餐廳  
Splashaway Café

以鐵板燒的悠久技藝料理新鮮美味的四方食材，為您奉上極上舌尖享受。就在鐵板誘人的滋滋聲和引人入勝的廚藝表演中細味鮮嫩彈牙的烤肉和新鮮的海鮮。

川谷薈鮮香麻辣、濃香四溢的川菜美食為你帶來一場酣暢淋漓、意猶未盡的海上盛宴。海景之清爽碰撞上川菜之火辣，必將造就最難忘的遊輪迴憶。更有貼心家庭包房，與中式川菜成就絕配。

咖語茶道位於皇家大道，集茶吧和咖啡館為一體，遊客可以品嚐中式純茶、經典咖啡、及奶蓋茶等各式時尚飲品，更有即場烘焙的中西美點以添雅興。

海涵火鍋位於14層甲板帆船自助餐廳內的獨立用餐區，盡享船尾270度無敵大海景，為火鍋愛好者提供放題式新鮮肉類和海鮮，一定讓您盡興而歸。

親子戲水餐廳，緊鄰兒童戲水區域。斑斕的色彩配上童趣造型的桌椅，瞬間將親子用餐變成一場遊樂體驗。

Indulge in a celebration of authentic oriental flavors cooked in Japan's traditional **teppanyaki** style. From top grade steaks to succulent seafood, you'll watch it all come together as an expert chef works right at your table.

Savor a bold tapestry of authentic spices and flavors while feasting on endless views for the whole table at **Sichuan Red**, a brand new specialty dining experience.

Catering to the drinking habits of various age groups, **Leaf & Bean** will feature hot and cold drinks from original Chinese tea to classic coffee.

Dip into a unique shared dining experience at **The Hot Pot**. With roots in Chinese culture, it features a style of dining where you cook your meats and vegetables right at the table in a simmering pot of stock - or a "hot pot."

Treat your little ones to a snack-a-thon made just for them. Located right near the kids' pool area, **Splashaway Café** is the perfect, flip-flop-friendly spot to fuel up in between adventures.

**COMPLIMENTARY RESTAURANTS 免費餐廳**

- MAIN DINING ROOM 主餐廳
- WINDJAMMER 帆船自助餐廳
- NOODLE BAR 味好麪館
- SPLASHAWAY CAFÉ 戲水餐廳
- SORRENTO'S 索倫托餐廳
- THE CAF@ TWO70 270咖啡廳
- SEAPLEX DOG HOUSE 海上多功能運動館熱狗屋
- GOLD DINING 金鑽尊享餐廳\*
- SILVER DINING 銀鑽臻享餐廳\*

**SPECIALTY RESTAURANTS 收費餐廳**

- WONDERLAND BY DADONG 大董意境坊
- JAMIE'S ITALIAN Jamie's意大利餐廳
- CHOPS GRILLE 美式扒房
- IZUMI JAPANESE CUISINE 泉·日本餐廳
- SICHUAN RED 川谷薈
- THE HOT POT 海涵火鍋
- TEPPANYAKI 日式鐵板燒
- CHEF'S TABLE 主廚餐廳
- VINTAGES 精緻酒廊
- LEAF & BEAN 咖語茶道

\* 只限皇家府邸客人 Suite club guests only